

## Dagsorden til repræsentantskabsmøde nr. 5 (KKR5) afholdes d. 12/3 kl 16:15 i kantinen

**AFBUD:** Bedes sendes til noah.westh@fadl.dk hurtigst muligt.

**TILSTEDE:** Noah, Rasmus V, Alexander, Inbar, Sara V (gæst), Daniel, Charlotte, Rebecca, Ingrid, Arendse, Malou, Constance, Ida, Magnus, Simon W (tilbagevendt fra kælder 17.44), Simon S (online), Anna Blak (16.21), Johan (16.21), Andreas (16.24), Magnus Rafner (16.47), August (17.05)

\* = Skriftligt bilagsmateriale, se bilagsdokumentet.

### FORSLAG TIL DAGSORDEN



Result Screenshot  
3rd party ad content

**129 WPM**  
(words per minute)

Top 1 %

Keystrokes	(644   56)	700
Accuracy	<b>91.61%</b>	
Correct words	<b>127</b>	
Wrong words	<b>11</b>	

 Share on Facebook

## REFERENTEN ER OPVARMET (!!!)

### 1. Formalia

#### a. Valg af dirigent (Forslag: Ida)

Vestergård valgt tihi

#### b. Valg af referent (Forslag: Helena)

Geisler valgt hihi

#### c. Valg af SoMe ansvarlig

Damer på bagrækken valgt.

#### d. Godkendelse af referat fra sidste repræsentantskabsmøder (KKR4)\*

Noah har ikke købt AirTag, da der er uvished om situationen. Dette effektueres på og derfor Godkendt

#### e. Godkendelse af dagsordenen

Tilføjelse say what??? Godkendt uden videre.

### 2. Korte meddelelser

#### a. FADL Københavns Kredsforeningen (KKF)

*Ved Noah*

- Der er kommet internet i repperhulen.
- Opfordring til at deltage i LPB-events i kommende tid samt hjælpe med ad-hoc.
- Hvis nye medlemmer tegner forsikring gennem FADL får de 6 måneders gratis Lægereol-abonnement.
- Mark / Alissa + Marcus kan lave fysiske nøglebrikker. Der er umiddelbart ikke en begrænsning på dette tilbud. Man hæfter personligt for sin nøgle. Erhvervning kan ske via Vestergårds FB-opslag.
- Medlemstal er steget til over budget.
- Annonceret nye datoer til feltkontor.
- MOK-situation ang. Årg. 56, nr. 21, håndteres. FADLs VB fejlagtigt tiltalt som FADL.

Der florerer rygter om, at medlemmernes penge bruges på fri bar til VB's jubilæumsfest. Noah er i tænkeboks om PR-mæssig indsats vedr. aktuel afklaring mellem FADL/VB. Opfordring til meget visuel kommunikation. AB har til hensigt at gøre dette. Flowchart? Længere skriv ved Noah? Desuden i samme ombæring opfordring til at kommunikere hvordan fagforeningen forvalter sin økonomi.

Opfordring til Noah til at hjælpe MOK med i højere grad at benytte den grafiske distinktion mellem FADL/VB.

#### i. Arrangement og foredragsudvalget (AFU)

Har eget punkt.

#### ii. Kursusudvalget

Møde i morgen ang. nye bachelorordning. Der er lanceret kurser på hjemmesiden, reklame afventer aktualitet ifbm. Eksamen.

**iii. PR udvalg**

Der indsuppleres såfremt man ønsker!

**iv. Rekrutteringsudvalget**

Har eget punkt.

**b. Tillidsrepræsentanterne (TR)**

Gode cookies, Noah rocker cardigan og TR-holdet rykker. Der er kommet 4 individuelle henvendelser. Ikke engang arbejdet 8 timer siden oktober.

*TR-PR*

Der er taget fede billeder, de kunne tænke sig T-shirts (omtryk på eksisterende reppertrøjer?), komme med på feltkontor og evt. komme på plakat. Vigtigt at hænge op på opslagstavler. Tale om Insta-takeover.

Desuden mere synlighed in-house (receptionen)

TR beder om fondsmidler (2000 kr.) til plakater/promovering. A3-plakater kunne printes in-house. Dette er der luft i budgettet til.

TR er blevet skolet af Klaus i hyppige forespørgsler. Desuden budgetteret kursus administreret af Klaus.

**c. FADL København Vagtbureau (KVB)**

Der er ansat nye 2 medarbejdere efter Ditte og Charlotte, der har sagt op. Dagvagter er tiltagende svære at få dækket, aften/weekend er godt booket. Bogreception til psyk-kursus gik vellykket.

**d. FADLs Hovedforeningen (HF)**

FS-møde præges af LREP april.

**i. Formandskabet (FS)**

FS-møde præges af LREP april.

**ii. KKF's hovedbestyrelsesmedlemmer**

Intet nyt

**iii. OKU**

Wang er (frivilligt) i (kul)kælderen.

**1. Sygplejeviker/Ventilatør gruppen (SVG)**

Forhandler på torsdag efter en længere pause.

**2. Lægevikargruppen (LVG)**

Mødes på næste mandag med regionerne. Alle er velkomne til at deltage i processen.

Skriv til rasmus.vestergård@fadl.dk

**3. Universitetsansattes udvalg (UAG)**

UAG har haft et ufrugtbart møde med MEDSTN.

#### iv. National Medlemsfordelsudvalg (nMFU)

Der ydes lidt førstehjælp på projektet for tiden. Stor opfordring til at skrive til Sara ved bare den mindste interesse! (sara.villanueva.dalbol@fadl.dk)

#### v. Uddannelsespolitisk udvalg (UPU)

UPU-seminar veloverstået. Der arbejdes på klinikprisen. Mandag d. 18. starter nominering. Studieundersøgelsens PR-indsats kickstartes snart.

#### e. FADLs Forlag

Fuld fart på digitaliseringen. Regnskab for 2023 ser pænt ud og vil gennemgås ved kommende møde.

Man skal skrive til Caroline hvis repperhulen kunne tænke sig at udvise sin bogreol.

Mads Krogsgaard kommer angiveligt til GLP-1 reception. Torsdag d. 14. marts fra 15-17.

Signeringsevent i Academic Books.

#### f. Andre

Mandagsmøde d. 26/2 er studklub kontaktet ang. EP-debat. Har videreformidlet kontakt til KKF. KKF forperson har ikke hørt noget. Muligt UPU/AFU samarbejde.

### 3. Evaluering af fastelavn

*Charlotte og Rebecca*

Al forplejning blev fortæret. Uklart ang. effektivitet af medlemshverning, klar ang. maks-hygge. Fin deltagelse.

LPB er tilfredse.

Lagkagehuset stopper produktion af fastelavnsboller omkring d. 18 februar.

Klar nudging om at "smage" en fastelavnsbolle - problematik angående storspisende deltagere.

Holdning til skel mellem (ikke-)medlemmer til events som kaffe & kage. Balance mellem medlemspleje og hvervning. **Opfordring til at blive bedre til at dele klistermærker** så man kan tjekke medlemmer til events. Bred enighed om, at man ikke har lyst til at lege politimand.

Opfordring til at snakke højt om den gode FADL-historie snarere end bashing.

Dette spiller ind i tidl. pointe om synlighed i foreningens økonomisk forvaltning.

Konkret:

I begivenheds-titel specificere for medlemmer/alle/etc.

Uddele klistermærker (Noah) til feltkontor

Indføre en toastmaster-funktion i døren, evt. brug af pågældende receptionist, står i dør og hjælper med at specificere vilkår for event.

Som udgangspunkt konsensus om, at foreningens penge forvaltes på medlemmer.

Sætte skilt op med gratis4members, xx kr. for ikke-medlemmer.

Pause

#### 4. Evaluering af rusintro og BGB

Herunder indledende diskussion af mulighederne for efterårets rusintro

*Indføres ved Noah*

Alle hold %2 har fået afholdt rusintro. Desuden morgenmadsevent og basisgruppebazar (BGB) overstået. Afventer resultat af dette.

BGB var en succesoplevelse for reppere at afholde.

Diskussion om tilgang til "aggressivitet" i konkret hvervning (i.e. få folk til at melde sig ind på stedet).

Tidligere beslutning om, følger episode sommer '21, at man ikke beder folk direkte skrive under.

Opfordring til mere sparring mellem hvordan man taler om FADL i hverningsøjemed.

Vi kan blive bedre til at sælge historien om, at man selvfølgelig er medlem af FADL. Mere synlighed i QR-kode.

#### Konkret:

- Udvikling af legend eller mindre "flyer" med stikord og konkrete nærværende begivenheder til reppere der laver hvervning.
- Rekrutteringsudvalget kunne godt tænke sig mere medlemsdata til evaluering af indsatsen. Evt. udarbejdelse af spørgeskemaer (spørgeskema med 1) medlem/ikke, 2) har du hørt om fadl, 3) uns, lollet, har du en mulepose?). Noah vil gerne tage et sådant spørgeskema med på feltkontor denne måned. Constance og Charlotte laver. Kan også lægges i semestergrupper.
- Overvej et "Pimp din mulepose X Strikkeklub" event, indkøb af broderingsmaterialer, tuscher
- Kig ind i mere FADL-merch ala mulepose og LPB kopper.
- Fremtidigt læg indmeldelsesblanket med i muleposer.
- Koncentrér events som morgenmad for bedre synlighed om

## 5. 1 Maj

Præsentation og forhåndstilmelding

*Ved Noah*

Noah (AFU) + OKU-forpersoner er tovholdere. Kontakt Noah hvis man vil hjælpe eller har idéer. Plan er morgenmad, sidste års deltagelse 200 stk. rundstykker uddelt, brandtaler, snaps. Morgenmad starter kl. 8, muligvis 9, afgang til Fælledparken planlagt kl. 12.

## 6. Kvindernes internationale kampdag

*Ved Inbar*

Stor ros til Ingrid og SHINE. Kantinen komplet proppet.

Fuldgrubbe i at basisgrupper oplever de kan udnytte os.

Ellers opfordring til at trække på basisgrupper, såfremt der mangler repper-hænder til arrangementer.

### Konkret:

- Snacks der stilles i reppergruppen skal have labels med at det ikke må tages, såfremt dette er tilfældet.
- Mulighed for et område til reserverede snacks eller område til ikke-reserverede snacks. Som udgangspunkt frit gilde. Charlotte kan godt lave et område.
- Stile til at PR kommer fra flere kanaler, opfordring til at repperer også selv poster.
- Til næste år kan man lægge det tidligere tidsmæssigt, såfremt det er en fredag.

## 7. Repræsentantskabsweekend

Præsentation og tilmelding

*Ved Noah*

Hytten ligger i Oruphøj. Noah teaser til programmet, der senere kommer officielt ud. Der kommer tilmelding i FB-gruppe samt div.

Tilmeldingsfrist 31. marts.

Konkret forslag til bål-hygge og indkøb til div. redskaber. (skummeren fiduser)

## 8. Valg af ny kritisk revisorsuppleant til hovedbestyrelsen

Constance er indtrådt som suppleant i hovedbestyrelsen, derfor er Ingrid rykket op som revisor, og ny skal vælges.

Det er en meget 'overskuelig' opgave 😊

*Ved Noah*

Der skal findes ny revisor-suppleant. Alle bortset fra HB-medlemmer eller folk med bånd til nationale udvalg kan stille op. Andreas stiller op. Ingen modstand.

## 9. Dagordenspunkter til Hovedbestyrelsesmøde

Præsenteres mundtligt da dagsorden endnu ikke er fastsat.

*Ved Noah*

Noah vil lægge følgende til diskussion. Der er lavet deal med Lægeforeningen om at de overtager forsikringsadministration. Summa summarum har vi flere penge til at lave gode forsikringsdeals ala 6 måneders lægereol.

Fokus på, at diskussionen kommer til at ligge i HB. Desuden at forslaget skal kunne godtgøres over for TRYG.

Konkrete forslag:

- PR til semestre med tunge bøger. M&K tidligt på kandidat.
- Uddannelsestilbud i formueforvaltning UNS, set i lyset af popularitet af Vin & Værdipapirer
  - Oplægsrække med forskellige aspekter fra TRYG-folk. Mulighed for dem selv at tage faklen.
- Opgradér forsikring → lægereol abonnement

Der skal foruden ovenstående til HB tales

Administration af kapital nu og fremadrettet, uddannelsesmidler, broen til fremtiden, nMFU, LREP. Bredt præget af drift.

## 10. Mødekalender\*

Til orientering findes mødekalenderen i bilag

*Ved Noah*

Orienteres om at næste års mødekalender er lagt, og skal godkendes af bestyrelsen.

Denne foreligger til repperweekend.

## 11. Snack/mad ansvarlige til næste møde

Ansvarlige gældende for møde d. 25/4.

*Inbar, Rasmus V og August melder sig til at lave snacks/mad.*

*Ida vil overtage Rasmus V's dirigentrolle d.d.*

## 12. Eventuelt

- 1) Hvis man ønsker at dele LPB-kopper fra repperhulen kan man endelig gøre det. Noah har i en feberdrøm skaffet masser merch-aftaler.

- 2) Charlotte lægger op til, at et kort møde i forsommeren lægger op til FADL hygge/grill-event med inklusion af medlemmer. Vil gerne selv hjælpe til. Desuden med fed PR.

Der angives evt. 19/6 eller 21/5.

- 3) Opfordring til at køre PR for, at vores møder er åbne. Evt. at dagsorden konsekvent lægges på SoMe. OBS: 25/4 er tungt regnskabsmøde. Indiceret pba. Hvervning af reppere.
- 4) Ønske om oplæg om "rekruttering af frivillige" eller lign. Enten eksternt oplæg eller intern inter-kreds sparring.
- 5) Tjek repperhulen, den er blevet hyggelig. Simon S kommer med trælum, muligvis chromecast.
- 6) Ønske om mere formaliseret system til udlån af repperhule. Ved en "blød" booking vil repper altid være velkommen og have fortrinsret. Opfordring til fortrinsvist at benytte øvrige faciliteter, men orientering offentligt.

*Konkret forslag:*

Der skrives ud i rep-facebook ved "booking".

Dette vedtages.

### **13. Månedens fidusbamse**

*Denne overrækkes til Bagnus Stinson.*

Med venlig hilsen

Noah Nøhr Hjorth Westh

Kredsforperson, FADL København